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La şedinţa ordinară a Consiliului 
Local al Municipiului Arad, care a avut loc 
în data de 31 august 2022, au fost prezenți 
23 de consilieri locali din totalul de 23 din 
care 21 prezenți în sala de ședință, iar 2 
consilieri (dl. Cheşa şi dl. Siegfried) prin 
platforma on-line de videoconferință Join 
Zoom Meeting. 

Şedinţa a început la ora 10,30 şi s-
a încheiat la ora 11,36. 

Şedinţa a fost condusă de către 
doamna consilier Liliana WAAS. 

Au participat: din partea executivului: dl. primar Călin Bibarţ, dl. viceprimar Lazăr  
Faur, domnul viceprimar Ilie Cheşa (on line), dna secretar general Lilioara Stepanescu, 
dl. Bogdan Boca, administrator public, dl. Emilian-Sorin Ciurariu, arhitect-şef, dl. Ştefan 
Szuchanszki, director executiv al Direcţiei Patrimoniu, dl. Pavel Neamţiu, director  
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executiv al Direcţiei Venituri, dna Elena Portaru, director executiv al Direcţiei Tehnice, 
dna Marinela David, director executiv al Direcţiei Economice, dna Liliana Florea, director 

executiv al Direcţiei Edilitare, dna Sandra 
Dinulescu, director executiv al Direcţiei 
Construcții și Dezvoltare Urbană, dl. Adrian 
Toma, director general – Direcția Generală 
Poliția Locală Arad, dl. Răzvan Săvan, 
consilier, Serviciul Date Urbane, Protejare 
Monumente, dna Ioana Bărbătei, consilier 
Serviciul Date Urbane, Protejare 
Monumente, dna Mihaela Balas, şef 
serviciu, Serviciul Evidență și  Administrare 
Domeniul Public, dna Olimpia Stoica, şef 

serviciu, Serviciul Buget, dna Camelia Teretean, consilier, Serviciul Edilitar și Dezvoltare 
Mediu Urban, dna Ralu Cotrău, consilier Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Denis 
Bot, consilier, Cabinet Primar, dl. Florin Maruşca, consilier, Serviciul Relații Externe, 
Protocol Instituțional, dna Laura Goron, consilier juridic – Direcția Generală Poliția Locală 
Arad, dl. Alexandru Popa, referent, Compartimentul Relaţii Mass-Media, dl. Kristian 
Varjasi, referent, Cabinet Primar, dl. Cristian Meţcaş, consilier, Compartimentul 
Guvernanță Corporativă, dl. Marinel Blaj, referent, Cabinet Primar, dna Monica Czibrik, 
şef serviciu, Serviciul Administraţie Publică Locală, dna Ana-Maria Ciobotariu, consilier 
juridic, dna Mirela Sonyi, consilier juridic, dl. Emanuel Cotuna - consilier juridic, dna 
Ionela Domilescu, consilier, dna Carmen Popa, consilier în cadrul aceluiaşi serviciu.  

Alţi participanţi:  
- reprezentanți ai agenţilor economici şi instituţiilor culturale de sub autoritatea Consiliului 
Local al Municipiului Arad: dl. Bogdan Costea, manager al Teatrului Clasic „Ioan Slavici” 
Arad, dl. Sergiu Bacoș, manager interimar, Filarmonica Arad, dl. Stelian  Nistor, director 
general al SC TOP SA Arad, dl. Daniel Cană, șef serviciu, Centrul Cultural Municipal 
Arad, dna Lucia Bulboacă, șef serviciu în cadrul Serviciului Public de Interes Local 
„Direcția de Asistență Socială Arad”, dna Mariana Szucs, director executiv al Centrului 
Social Cantina Municipală Arad, dl. Florin Şandru, inginer şef SC CET Hidrocarburi SA 
Arad, dl. Ovidiu Dragoman,  șef serviciu S.C. Recons S.A Arad,  
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- alţi participanți: dl. Aurelian Florin Rogoz, cetăţean interesat, dl. Florian Varga, director 
tehnic - SC Compania de Apă SA Arad,  dna Kocsis Josan Ioana, avocat SC “Imotrust” 

S.A.Arad, dna Adela Tanasă, reprezentant  
SC “Imotrust” S.A. Arad, dl. Iosif Bimbo, 
Primar, Comuna Livada, dl. Adrian Ţărău, 
consilier juridic, Primăria Comunei Livada.    
- presa: Raluca Medeleanu – „Special Arad”, 
Lucian Şerban – „Arq.ro”, Diana Duţu – 
„Aradon/Jurnal Arădean”, Maria Bognar 
Tunde – „Nyugati Jelen”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată 

prin publicarea în site-ul Primăriei 
Municipiului Arad, prin afişare pe panoul de 
afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului 
Arad, în data de 25.08.2022, a Dispoziţiei 
Primarului Municipiului Arad nr.  
1973/25.08.2022, prin comunicarea tuturor 
reprezentanţilor mass-media acreditaţi a 
convocatorului, cuprinzând data, ora, locul 
şedinţei, ordinea de zi şi documentele 
înscrise pe ordinea de zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în 
acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul general, precum şi toţi 
responsabilii din executiv, societatea civilă, precum şi reprezentanţii mass-media au 
primit documentele şedinţei, avizele comisiilor de specialitate şi amendamentele 
formulate de consilieri. 
           Convocarea şedinţei s-a asigurat prin punerea la dispoziţie fiecărui consilier, în 
ziua de 25.08.2022, a invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării 
acesteia, precum şi ordinea de zi. 

Documentele înscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispoziţie în data de 
25.08.2022, în format electronic şi transmise prin poşta electronică tuturor aleşilor locali, 
funcţionarilor publici implicaţi, presei ş.a. 
 În cadrul acestei şedinţe am consemnat următoarele:  
Dl. primar: - Bun. Mai aşteptăm colegi sau este toată lumea prezentă? După cât văd  eu 
aşa, ochiometric, bine, atunci începem cu Imnul de Stat. 
(n.n.  In cadru solemn este ascultat Imnul Național al României). 
Dl. primar: - Ok. Bun! Faţă de ordinea de zi, pe  care a primit-o toată lumea, înţeleg că 
ni s-a solicitat un proiect – nr. 451/2022, o modificare a unei anexe la renovarea 
energetică. Supun la vot suplimentarea ordini de zi cu acest punct.  

Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
Dl. primar: - Mulţumesc frumos. Şi acum supun la vot toată ordinea de zi: 
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Ordine de zi 

 

1. Proiect de hotărâre nr. 425/2022 privind aprobarea unor măsuri pentru 

implementarea proiectelor de modernizare a rețelelor termice aferente punctelor 

termice PT 5 Grădiște, PT 2 Lac, PT 4 Macul Roșu, PT Pasaj, PT 6V, PT Ocsko 

Terezia – inițiativa primarului. 

2. Proiect de hotărâre nr. 424/2022 pentru modificarea Hotărârii nr. 77/2022 a 

Consiliului Local al Municipiului Arad privind aprobarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ preuniversitar de stat și particular din Municipiul Arad pentru anul școlar 

2022-2023 – inițiativa primarului. 

3. Proiect de hotărâre nr. 431/2022 privind neexercitarea dreptului de preempțiune cu 

privire la achiziționarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, str. Paris nr. 2, corp B, 

parter– inițiativa primarului. 

4. Proiect de hotărâre nr. 433/2022 privind modificarea și completarea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

5. Proiect de hotărâre nr. 383/2022 privind aprobarea raportului de reevaluare a 

bunurilor imobile  aparținând  domeniul public și privat al Municipiului Arad, 

respectiv, a bunurilor imobile aparținând Statului Român– inițiativa primarului. 

6. Proiect de hotărâre nr. 443/2022 privind aprobarea repartizării unor locuințe de 

necesitate – inițiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre nr. 446/2022 privind aprobarea Raportului pentru perioada 

01.04-30.06.2022 referitor la Activitatea Registrului Agricol – inițiativa primarului.  

8. Proiect de hotărâre nr. 447/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 250/2022 cu privire la unele măsuri în vederea actualizării  

datelor unor imobile situate în Zona  Ferma Ceala a Municipiului Arad – inițiativa 

primarului. 

9. Proiect de hotărâre nr.  448/2022 privind aprobarea reglementării situației juridice a 

terenului aferent imobilului în care își desfășoară activitatea Școala Gimnazială 

„Aurel Vlaicu” Arad – inițiativa primarului.  

10. Proiect de hotărâre nr . 449/2022 privind atribuirea denumirii  Baza Sportivă Banatul 

bazei sportive proprietate publică a Municipiului Arad din cartierul Sânicolaul Mic – 

inițiativa primarului. 

11. Proiect de hotărâre nr. 353/2022 privind aprobarea documentației de urbanism Plan 

Urbanistic Zonal (P.U.Z.) și Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: 

„Reamenajare parcele și străzi Cartier Romana Residence, Grădiște, Arad", 

intravilan Mun. Arad, Jud. Arad – inițiativa primarului. 
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12. Proiect de hotărâre nr. 354/2022 privind aprobarea documentației de urbanism: Plan 

Urbanistic de Detaliu: “Construire hală depozitare, spații de serviciu, casă poartă, 

casă pompe și împrejmuire”, intravilan municipiul Arad, județul Arad, Str. Cornelia 

Bodea, nr. 9, imobilul identificat prin extrasul de carte funciară: C.F. nr. 352976 – 

Arad, St = 10.000,00 mp, beneficiar: S.C. LOGISTIC ARSPED CARGO S.R.L. – 

inițiativa primarului. 

13. Proiect de hotărâre nr. 364/2022 privind aprobarea studiului de fundamentare și 

stabilirea formei de delegare a gestiunii serviciului public de administrare, întreținere 

și exploatare a Halei agroalimentare Miorița și a Pieței de lemne din municipiul Arad 

– inițiativa primarului. 

14. Proiect de hotărâre nr. 363/2022 privind aprobarea documentației de atribuire a 

serviciului public de administrare, întreținere și exploatare a Halei agroalimentare 

Miorița și a Pieței de lemne din municipiul Arad către SC „Târguri, Oboare, Piețe” 

SA Arad – inițiativa primarului. 

15. Proiect de hotărâre nr. 418/2022 privind aprobarea Contractului pentru acordarea 

dreptului de uz și servitute de trecere pentru utilități către Comuna Livada, asupra 

unor terenuri proprietate publică a Municipiului Arad – inițiativa primarului. 

16. Proiect de hotărâre nr. 403/2022 privind mandatarea reprezentaților Consiliului 

Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru desemnarea 

membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – inițiativa primarului. 

17. Proiect de hotărâre nr. 427/2022 privind aprobarea transmiterii în concesiune a 

imobilului înscris în C.F. nr. 351747 Arad din domeniul public al Unității 

Administrativ-Teritoriale Municipiul Arad, către operatorul regional S.C. Compania 

de Apă Arad S.A. și modificarea Contractului de Delegare a Serviciilor Publice de 

Alimentare cu Apă și de Canalizare nr. 648/2009 prin act adițional – inițiativa 

primarului. – RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI. 

18. Proiect de hotărâre nr. 435/2022 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ-Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 

Generală Ordinară a Acționarilor la SC Compania de Apă Arad SA – inițiativa 

primarului. 

19. Proiect de hotărâre nr. 436/2022 privind aprobarea mandatării  SC AFI Arad SRL 

pentru și în numele Municipiului Arad să execute obiectivul de investiție ”Lucrări de 

construire pe domeniul public, amenajare intersecție accese rutiere cu Calea 6 

Vânători și Calea Aurel Vlaicu, refacere trotuare, reamplasare stâlpi iluminat public 

și deviere rețea de canalizare pluvială”- inițiativa primarului. 

20. Proiect de hotărâre nr. 437/2022 privind aprobarea Contractului de comodat cu 

privire la predarea mijloacelor fixe și obiectelor de inventar către Colegiul Economic 

Arad – inițiativa primarului. 
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21. Proiect de hotărâre nr. 441/2022 privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local a 

Municipiului Arad nr. 44/2022, privind aprobarea  documentației tehnico-economice 

și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție ”SF – Amenajare pod 

pietonal acces Insula Mureș” – inițiativa primarului. 

22. Proiect de hotărâre nr. 442/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 265/2022 cu privire la aprobarea documentației tehnico–

economice și a indicatorilor tehnico– economici ai obiectivului de investiție D.A.L.I. 

”Reabilitare împrejmuire cimitir Mureșel” – inițiativa primarului. 

23. Proiect de hotărâre nr. 444/2022 privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local a 

Municipiului Arad nr. 266/2022 cu privire la aprobarea documentației tehnico – 

economice în faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de 

investiție „Reabilitare capelă funerară și împrejmuire Cimitir Gai” – inițiativa 

primarului. 

24. Proiect de hotărâre nr. 445/2022 privind  aprobarea documentului strategic 

actualizat ”Strategia de Alimentare cu Energie Termică a Municipiului Arad 2020-

2030” – inițiativa primarului. 

25. Proiect de hotărâre nr . 374/2022 privind atribuirea denumirii Strada Mihail 

Sadoveanu unei străzi din cartierul Aradul Nou – inițiativa primarului. 

26. Proiect de hotărâre nr. 375/2022 privind atribuirea denumirii Strada Socrate unei 

străzi din Zona Industrială Nord – inițiativa primarului. 

27. Proiect de hotărâre nr. 450/2022 privind rectificarea Bugetului de venituri și cheltuieli 

al municipiului Arad pe anul 2022 - inițiativa primarului. 

28. Proiect de hotărâre nr. 438/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 12 aprilie 

2022 - inițiativa primarului. 

29. Proiect de hotărâre nr. 439/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 13 mai 

2022 - inițiativa primarului. 

30. Proiect de hotărâre nr. 440/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 25 mai 2022 - 

inițiativa primarului. 

31. Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului 

Local al Municipiului Arad. 

32. Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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33. Interpelări, întrebări, petiţii, declaraţii politice şi alte probleme supuse atenţiei 

Consiliului Local al Municipiului Arad  

34. Proiect de hotărâre nr. 451/2022 privind modificarea Anexei 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 313 din 25 mai 2022 privind aprobarea 

proiectului „Renovare energetică a blocurilor de locuințe din Municipiul Arad 

(Cererea nr. 5)”,  a cheltuielilor aferente acestuia și a Descrierii sumare a investiției, 

în vederea finanțării în cadrul Planului Național de Redresare și Reziliență, 

Componenta 5 – Valul Renovării, Axa 1 — Schema de granturi pentru eficiență 

energetică și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea A.3 — 

Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale 

multifamiliale, Apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1- inițiativa primarului 

 Cine este pentru? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 436 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

Dl. primar: - Vă mulţumesc frumos! O să vă rog pentru prima şedinţă din septembrie să 
vă gândiţi, ne va trebui preşedinte de şedinţă. A fost o mică scăpare şi n-a fost trecut pe 
ordinea de zi de astăzi şi nu mai puteam suplimenta acum la tehnic, că ne trebuia şi 
comisii şi redactare de proiect, prin urmare, rog grupurile politice să se gândească şi 
atunci va fi trecut prin comisii. Şi atunci primul punct pe ordinea de zi, în şedinţa 
respectivă, va fi acest punct. Doamna preşedinte, vă rog! 
Dna Waas L: - Bună-ziua! 

1 
Proiect de hotărâre nr. 425/2022 privind aprobarea unor măsuri pentru 

implementarea proiectelor de modernizare a rețelelor termice aferente punctelor 
termice PT 5 Grădiște, PT 2 Lac, PT 4 Macul Roșu, PT Pasaj, PT 6V, PT Ocsko 

Terezia – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Dna Stepanescu L: - 22 voturi pentru şi 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) - 23 
consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 437 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim. Următorul punct.  

2 
Proiect de hotărâre nr. 424/2022 pentru modificarea Hotărârii nr. 77/2022 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad privind aprobarea rețelei școlare a 

unităților de învățământ preuniversitar de stat și particular din Municipiul Arad 
pentru anul școlar 2022-2023 – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate - 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 438 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim!  

3 
Proiect de hotărâre nr. 431/2022 privind neexercitarea dreptului de preempțiune 
cu privire la achiziționarea apartamentului nr. 7, situat în Arad, str. Paris nr. 2, 

corp B, parter – inițiativa primarului 
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Dna Waas L: - Dna Waas L: - Supun la vot.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 

Dna Waas L: - Ambii pentru. 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate - 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 439 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumesc.  

4 
Proiect de hotărâre nr. 433/2022 privind modificarea și completarea inventarului 

bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Municipiului Arad  
– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On 
line? 
Dna Stepanescu L: - 22 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Chifa)  - 23 
consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 440 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
 

5 
Proiect de hotărâre nr. 383/2022 privind aprobarea raportului de reevaluare a 

bunurilor imobile  aparținând  domeniului public și privat al Municipiului Arad, 
respectiv, a bunurilor imobile aparținând Statului Român– inițiativa primarului 

 Dna Waas L: - Supun la vot.  
Cine este pentru? 

Dna Săbău D: - O intervenţie! 
Dna Waas L: – Vă rog, doamna Săbău!  
Dna Săbău D: - Chiar în comisie am atras 
atenţia asupra faptului că 7 luni a durat până 
a fost înregistrat la Primăria Arad acest raport 
de reevaluare, fără să existe un act adiţional 
la contract! Mi se pare injust acest lucru – 7 
luni, de la data de 31 decembrie până în iulie. 
Mi s-au oferit o sumedenie de motive, dar 

toate puerile. Pentru acest lucru, grupul U.S.R. se abţine.  
Dna Waas L: - Am înţeles. Supun la vot. 
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

16 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea,  
dna Săbău, dl. Vlad) – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 441 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim! 

6 
Proiect de hotărâre nr. 443/2022 privind aprobarea repartizării unor locuințe de 

necesitate – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Unanimitate - 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 442 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

7 
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Proiect de hotărâre nr. 446/2022 privind aprobarea Raportului pentru perioada 
01.04-30.06.2022 referitor la Activitatea Registrului Agricol – inițiativa primarului 

 Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Unanimitate - 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 443 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

8 
Proiect de hotărâre nr. 447/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Arad nr. 250/2022 cu privire la unele măsuri în vederea actualizării  

datelor unor imobile situate în Zona  Ferma Ceala a Municipiului Arad  
– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 444 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

9 
Proiect de hotărâre nr.  448/2022 privind aprobarea reglementării situației juridice 
a terenului aferent imobilului în care își desfășoară activitatea Școala Gimnazială 

„Aurel Vlaicu” Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 445 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

10 
Proiect de hotărâre nr. 449/2022 privind atribuirea denumirii  Baza Sportivă 
Banatul bazei sportive proprietate publică a Municipiului Arad din cartierul 

Sânicolaul Mic – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 446 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

11 
Proiect de hotărâre nr. 353/2022 privind aprobarea documentației de urbanism 

Plan Urbanistic Zonal (P.U.Z.) și Regulament Local de Urbanism (R.L.U.) aferent: 
„Reamenajare parcele și străzi Cartier Romana Residence, Grădiște, Arad", 

intravilan Mun. Arad, Jud. Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
16 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea,  

dna Săbău, dl. Vlad C.)  – 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 447 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

12 
Proiect de hotărâre nr. 354/2022 privind aprobarea documentației de urbanism: 
Plan Urbanistic de Detaliu: “Construire hală depozitare, spații de serviciu, casă 
poartă, casă pompe și împrejmuire”, intravilan municipiul Arad, județul Arad,  

Str. Cornelia Bodea, nr. 9, imobilul identificat prin extrasul de carte funciară: C.F. 
nr. 352976 – Arad, St = 10.000,00 mp, beneficiar: S.C. LOGISTIC ARSPED CARGO 

S.R.L. – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
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Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 448 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

13 
Proiect de hotărâre nr. 364/2022 privind aprobarea studiului de fundamentare și 

stabilirea formei de delegare a gestiunii serviciului public de administrare, 
întreținere și exploatare a Halei agroalimentare Miorița și a Pieței de lemne din 

municipiul Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
20 voturi pentru, 3 consilieri nu participă la vot (dna Waas, dna Săbău, dl. Mariş)  

– 23 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 449 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

14 
Proiect de hotărâre nr. 363/2022 privind aprobarea documentației de atribuire a 

serviciului public de administrare, întreținere și exploatare a Halei agroalimentare 
Miorița și a Pieței de lemne din municipiul Arad către SC„Târguri, Oboare, Piețe” 

SA Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Poftim? Cred că nu vorbesc cu noi! (n.n. se referă la cei din on line). 
Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 20 voturi pentru, 3 consilieri 
nu participă la vot (dna Waas, dna Săbău, dl. Mariş) – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 450 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

15 
Proiect de hotărâre nr. 418/2022 privind aprobarea Contractului pentru acordarea 

dreptului de uz și servitute de trecere pentru utilități către Comuna Livada, 
asupra unor terenuri proprietate publică a Municipiului Arad  

– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot.  
Dl. Bognar L: - O întrebare aş avea ! 
Dna Waas L: - Vă rog, domnule Bognar!   
Dl. Bognar L: - Da. În legătură cu acest proiect, care s-a mai discutat anterior, au fost 
mai multe întrebări, este reprezentantul Companiei de Apă prezent? Este cineva? Sau 
dintre cei care răspund de acest proiect?  
Dna Waas L: - Da, este cineva! 
Dl. Bognar L: - Întrebarea mea este – dacă avem siguranţa că debitul care se va racorda 
la Arad va fi canalizat, deci diametrul existent preia creşterea debitelor pe care o să le 
suporte tronsonul respectiv de reţea de canalizare?  
Dna Waas L: - Domnul de la Compania de Apă, haideţi, vă rog, aici în faţă!  
Dl. Varga F: - Bună-ziua! Florin Varga, director tehnic al Companiei de Apă. Punctul de 
colectare, asa cum  s-a emis în avizul C.T E., pe strada Vişinului, intersecţie cu Ion 
Slavici, poate prelua debitul de canalizare al Comunei Livada, în condiţii normale de 
exploatare. 
Dna Waas L: - Mulţumim! Avem şi o înscriere la cuvânt, nu?  
Dl. Buruc C: - Dacă-mi permiteţi, am avut, Cosmin Buruc sunt -  am avut, în decursul 
întâlnirilor publice, nişte solicitări vis-a-vis de acest proiect. Doamna Lilioara, ne puteţi  
spune dacă garanţiile pe care le-am solicitat că readucerea la stadiul iniţial şi conform 
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hotărârilor Consiliului Local Arad, nu din altă parte, de readucere la stadiul iniţial al 
drumurilor şi a spaţiului verde, au fost incluse în acest proiect?  

Dna Stepanescu L: - Propunerile 
dumneavoastră şi ale celorlalţi consilieri 
sunt reflectate în Capitolul  – „Garanţii” şi în 
articolul privind – „Aplicarea de penalităţi”, 
obligarea debitorului la despăgubiri, iar 
întreg Capitolul  este consacrat garantării 
executării întocmai la timp şi cu respectarea 
tuturor obligaţiilor de către Comuna Livada, 
care este titularul obligaţiei de a reface 
lucrările, iar în cazul în care nu va respecta 
termenul sau îndeplinirea obligaţiei va fi 
defectuoasă, va plăti daune interese direct 

Comuna Livada. Toate garanţiile sunt incluse într-un mod pe care îl considerăm adecvat 
cerinţelor Consiliului Local, astfel cum au fost formulate cu ocazia intervenţiilor 
dumneavoastră publice în şedinţe şi în dezbateri.  
Dl. Buruc C: - Primăria Livada şi-a asumat acest punct, aceste decizii? Am văzut că… 
Dna Stepanescu L: - Noi am pregătit un contract cadru, Primăria Livada îşi va asuma 
în totalitate aceste obligaţii, prin semnarea contractului, prin reprezentantul său, domnul 
primar.  
Dl. Buruc C: - Mulţumesc!  
Dna Waas L: - Mulţumim! Avem şi o înscriere la cuvânt, din câte am înţeles, domnul 
Rogoz. Haideţi, vă rog, aici în faţă! 
Dl. Rogoz: - Am o întrebare… 
Dna Waas L: - Haideţi aici în faţă la microfon, vă rog!  
Dl. Rogoz F: - Bună-ziua! Mă numesc Rogoz Aurelian-Florin, locuitor al Grădiştei, pe 
Moricz Zsigmond. Am o întrebare – cineva locuieşte în Grădişte? Dintre cei care votează! 

Nu! Eu sunt din copilărie în Grădişte, cunosc 
Grădiştea foarte bine. Nu ştiu ce manevre se 
fac, ce nu se face, dar vă spun un lucru. În 
timp ce vine ploaia, pe strada  Moricz 
Zsigmond nu face faţă canalizarea şi toată 
apa ajunge în căminele noastre din curte 
deoarece canalizarea este foarte proastă. 
Deci, eu, unul, m-aş opune. Doi, la mână, 
din punct de vedere uman, stricăm două 
lucruri, două entităţi: Cartierul Grădişte, pe 
care îl blocăm la dezvoltare şi Livada-

Sânleani. Eu înţeleg că sunt foarte mulţi domni care au vrut să-şi cumpere terenuri ieftine 
şi şi-au cumpărat la Livada şi la Sânleani şi acum nu au posibilitate, este o posibilitate 
ca şi Livada şi Sânleani să-şi facă, asa ca şi restul comunelor din judeţul Arad, să-şi facă 
propria staţie de epurare, cu canalizarea ei şi cu de toate, ca să nu blocăm dezvoltarea 
Cartierului Grădişte. Aceasta este propunerea mea – să fie refuzată această, nu ştiu cum 
să-i spun, „ struţo-cămilă” sau cum să-i spun, numai de dragul de a lega câţiva domni din 



Procesul-verbal și stenograma ședinței ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din data de 31.08.2022 12 

 

  
PREŞEDINTE  DE ŞEDINŢĂ SECRETAR GENERAL 

Liliana WAAS 
 

Lilioara STEPANESCU 

VERIFICAT – ŞEF SERVICIU 
Monica Czibrik  

Consemnat şi tehnoredactat 
Carmen POPA 

 
 

funcţie sau foarte importanţi, din Livada, Sânleani, care şi-au făcut în ultimii ani case, de 
o lume civilizată. Se poate face liniştit staţie de epurare în Livada! Şi cred că este mult 
mai avantajos pentru toată lumea. Vă mulţumesc foarte frumos! 
Dna Waas L: - Mulţumim şi noi! Îl rog pe domnul Varga să ne mai răspundă atunci 
câteva, haideţi aici în faţă, vă rog! 
Dl. Varga F: - Bună-ziua! Aş vrea să repet încă o dată – în condiţii normale de 

funcţionare, canalizarea din Livada, pe 
strada Vişinului, preia cantitatea de apă de 
la Livada, în condiţii normale. În condiţiile în 
care sunt intemperii, precipitaţii excesive, 
mai multe zone din Arad, nu numai Grădişte, 
au probleme de funcţionare, datorită lipsei 
canalizării pluviale. Unde nu este canalizare 
pluvială, toate precipitaţiile de pe drum, din 
curţile caselor şi din alte părţi intră în 
canalizarea menajeră şi sunt probleme de 
funcţionare, repet şi în alte cartiere, nu 

numai în Grădişte, dar, în condiţii normale,  când nu sunt 
intemperii, canalizarea din Grădişte de pe strada 
Vişinului poate prelua canalizarea menajeră din Comuna 
Livada.  
Dl. Costea C: - Domnule Varga, Cătălin Costea, consilier 
local, aici! Aţi menţionat „în condiţii normale”, puteţi să ne 
spuneţi ce cantitate de litri pe metru pătrat trebuie să fie 
în cartierul Grădişte, în aşa fel încât tot ce înseamnă 
canalizare, plus ceea ce o să vină din Livada, sunt 
normale? Adică, trebuie să existe o normă, un debit? Vă 
întreb deoarece ceea ce ne oferiţi dumneavoastră astăzi 
este trecut pe stenogramă şi o să vă putem pune aceeaşi 
întrebare, de exemplu, peste cinci ani, peste şase ani, 
când proiectul va fi finalizat şi o să vă întrebăm: de ce nu 
merge? Ne puteţi spune „condiţii normale” – până la ce 
limită a debitului merge? Câţi litri pe metru pătrat trebuie 
să fie pe ploaie, în aşa fel încât canalizarea să 
funcţioneze în condiţii normale?  

Dl. Varga F: - Bun. Cred că de la 30 de litri în sus până la 50 de litri, atunci pot apărea 
probleme de funcţionalitate, până la aceste precipitaţii, în rest, poate prelua canalizarea. 
Dl. Costea C: - Deci, dumneavoastră credeţi că până la 50 de litri, canalizarea în 
Cartierul Grădişte va funcţiona în parametri optimi? 50 de litri pe metrul pătrat!  
Dl. Varga F: - Până la 30, aproximativ!  
Dl. Costea C: - Aţi scăzut deja la 50%, de la 50 aţi scăzut la 30 de litri!  
Dl. Varga C: - Între 30 şi 50 de litri. Vreau să vă spun că anul acesta nu au fost niciodată 
precipitaţii peste 30 de litri!  
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Dl. Costea C: - Că a fost cea mai mare secetă din ultimii 500 de ani, în Europa! Dar nu 
ne putem baza pe asta, deoarece toată lumea spune că furtunile vor fi mult mai 
accentuate în următorii ani ! 
Dl. Bognar L: - Dacă-mi permiteţi, aş interveni încă o dată! 
Dna Waas L: - Domnul Bognar, vă rog! 
Dl. Bognar L: - Fiind domnul director acolo, în faţă – am reţinut în discuţiile anterioare 
că se pregăteşte un inel, cum ar veni, de colectare, în zonele perimetrale ale Aradului, 
acela când prevedeţi că se va realiza, că  acela deja rezolvă problema!  
Dl. Varga C: - Da. Pe Programul Operaţional „Infrastructură Mare”, Compania de Apă 
are un studiu de fezabilitate, propune o investiţie,  realizarea unui inel de centură, care 
va ocoli Aradul. Acest inel de centură va prelua canalizarea de la toate localităţile limitrofe 
municipiului, începând cu Vladimirescu, mă rog, Livada, Şofronea etc, care va deversa 
direct în staţia de epurare, el va merge pe centură, prin Gai şi va ajunge în staţia de 
epurare. În momentul în care se va realiza va prelua şi canalizarea din Comuna Livada. 
Dna Waas L: - Mulţumim pentru intervenţie, haideţi să trecem şi la vot, că nu mai sunt 
alte intervenţii. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line? 
Dna Stepanescu L: -13 voturi pentru, 2 împotrivă (dl. Galea şi dna Vornicu), 1 consilier 
nu participă la vot (dl. Faur), 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, 
dl.Costea, dna Săbău, dl. Vlad C.) – 23 consilieri prezenţi.  
Dna Stepanescu L: - Proiectul a fost adoptat! 

S-a adoptat Hotărârea nr. 451 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim. Următorul proiect. 

16 
Proiect de hotărâre nr. 403/2022 privind mandatarea reprezentaților Consiliului 

Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru 
desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – 

inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Aici avem vot secret.  
Dna Stepanescu L: - Rugăm distribuirea buletinelor de vot secret.! 
(n.n. votul secret este în desfăşurare). 
Dna Waas L: - Până se distribuie buletinele de vot şi vă exercitaţi dreptul, trecem la 
următorul punct.  
După rezultatul votului secret,  

S-a adoptat Hotărârea nr. 452 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

17 
Proiect de hotărâre nr. 427/2022 privind aprobarea transmiterii în concesiune a 

imobilului înscris în C.F. nr. 351747 Arad din domeniul public al Unității 
Administrativ-Teritoriale Municipiul Arad, către operatorul regional S.C. 

Compania de Apă Arad S.A. și modificarea Contractului de Delegare a Serviciilor 
Publice de Alimentare cu Apă și de Canalizare nr. 648/2009 prin act adițional – 

inițiativa primarului – RETRAS DE PE ORDINEA DE ZI  

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Săbău D: - Intervenţie! 
Dna Waas L: - Vă rog! 
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Dna Săbău D: - Am rugămintea să-mi spuneţi care este valoarea concesiunii?  
Dna Waas L: - Cine ne poate răspunde?  
Dna Săbău L: - …..este prevăzut în proiectul de hotărâre!  
Dl. primar: - Dar nu vă supăraţi, dacă-l aveţi, ce facem acum, recitim proiectele sau…? 
Că nu înţeleg! 
Dna Săbău D: - În proiect este prevăzută o valoare pentru.., la ce valoare concesionăm 
acest teren! 
Dna Stepanescu L: - Dacă-mi permiteţi? 
Dna Waas L: - Da, doamna secretar, vă rog! 
Dna Stepanescu L: – Terenul face parte din pachetul de imobile care a făcut obiectul 
schimbului între municipiul Arad şi judeţul Arad, cu ocazia transferului dreptului de 
proprietate asupra terenului pe care municipiul l-a avut în zona aeroportului. Acest teren 
are supraedificate, care sunt construcţii utilizate acum de operatorul regional Apă Canal, 
iar valoarea este cea de inventar, cu care am intrat în contabilitate la data evaluării 
bunului cu ocazia schimbului. 
Dna Săbău D: - Deci, vom concesiona la valoarea de inventar?  
Dna Stepanescu L: - Vom verifica acest lucru!  
Dna Săbău D: - Păi, ce votăm atunci? Concesiunea, în valoare de….?  
Dna Stepanescu L: - Este terenul aferent unor construcţii ale Apă Canal!  
Dna Săbău D: - Dar vă rog citiţi în proiectul de hotărâre pe care ni l-aţi pus în faţă! Unde 
este valoarea la concesiune?  
(n.n. din sală…este valoarea de inventar!) 
Dna Săbău D: - Am înţeles valoarea de inventar, dar valoarea de concesiune? Vă rog, 
să se facă precizarea acolo sau să se retragă proiectul de pe ordinea de zi până la 
lămurire! Ce votăm acum, aşa rămâne!  
Dl. Vlad C: - Şi încă o chestie – pe buletinele de vot n-ar trebui să fie trei nume? Sunt 
doar două! Şi în proiect zice că se numesc cei trei membri ai Consiliului de Administraţie 
şi pe buletine sunt doar două! 
Dna Stepanescu L: - Da. Înaintea şedinţei Consiliului Local, domnul Balaş a notificat 
renunţarea la dreptul dobândit în urma concursului de recrutare şi solicită Consiliului 
Local declararea ca vacant a acestui loc.  

Dna Săbău D: - Deci, am rugămintea să 
lămurim concesiunea! Valoarea, cât este pe 
metrul pătrat? Cât este în total? Valoarea de 
inventar este total altceva!  
Dl. primar: - Înţeleg că sunt discuţii tehnice, 
n-aş vrea să blocăm şedinţa pentru atâta! 
Dacă este vreo problemă, îl retragem, cu 
acordul dumneavoastră, îl rescrie pe data 
viitoare. Doamna director, nu cred că este 
ceva contra cronometru cu proiectul acesta, 
nu? Bun. Sunteţi de acord aşa? 

(n.n. dna Florea L: - da, da) 
 Dl. primar: - Ca iniţiator, atunci, îl retrag şi îl rescrieţi, ca să fie treaba clară! Mulţumesc 
frumos! 
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Retras de pe ordinea de zi de către iniţiator. 
Dna Waas L: - Punctul nr. 18 de pe ordinea de zi 

18 
Proiect de hotărâre nr. 435/2022 privind acordarea unui mandat special 

reprezentantului Unității Administrativ - Teritoriale Municipiul Arad, în Adunarea 
Generală Ordinară a Acționarilor la SC Compania de Apă Arad SA  

– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Săbău D: - Intervenţie, vă rog! 
Dna Waas L: - Vă rog, doamna Săbău! 
Dna Săbău D: - Ieri, în comisie, am întrebat care sunt situaţiile financiare la 30 iunie 
2022 şi bineînţeles, am întrebat care este profitul Companiei Apă-Canal. Nu a ştiut să-
mi răspundă nimeni, deşi era în materialul de şedinţă! Dar este mai greu să citim ceea 
ce dăm consilierilor la vot! Eu vreau să vă spun că această companie nu are profit! Are 
pierdere – 3 milioane, la jumătatea anului! Şi este normal că are o pierdere, că dacă citim 
în ceea ce ne-aţi pus în material, obiectivele majore fixate de către consiliul de 
administraţie este întocmirea şi depunerea situaţiilor financiare la ANAF. Domnilor din 

consiliul de administraţie, aceasta este o 
obligaţie stipulată de lege, nu poate fi un 
obiectiv! Aţi trecut obiectiv ”demararea 
strategiei tarifare”! Adică, să plătim cât mai 
mult, să vă acoperim dumneavoastră 
găurile! Ca indicatori, să nu vă spun ce 
indicatori de performanţă avem stabiliţi! 
Adică, profitul operaţional, care ne spune 
ceea ce poate face o societate din  obiectul 
ei de activitate, adică, la un leu investit, cât 
este profitul, adică minus! Este ponderat cu 

5%, adică, la fel ca şi indicator în contractul de management al acestor domni, facturarea 
pe baza citirii contoarelor, tot 5%! Adică, este mai importantă, să zic aşa, întocmirea unui 
raport de activitate, care este 10%, decât profitul operaţional! Suntem de-a dreptul ridicoli 
cu aceste obiective şi aceşti indicatori! Ajungem să punem ca obiectiv că anul are 365 
de zile şi wow, i-am îndeplinit! Când e an bisect le dăm în plus primă pentru că a depăşit 
cu o zi! Deci, este de-a dreptul ridicol, vă spun, să votăm acest punct de pe ordinea de 
zi! Mulţumesc! 
Dna Waas L: - Mulţumesc, doamna Săbău! Cred că ieri s-au discutat în comisii, astăzi 
ar trebui doar să supunem la vot aceste hotărâri!  
Dna Săbău: Cum v-am spus, în comisie, n-am primit niciun răspuns!  
Dna Waas L: - Am înţeles! Aveţi dreptul să votaţi sau să vă abţineţi! Supun la vot.  
Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Aşteptăm câteva clipe să se conecteze colegii 
din on line pentru acest vot!  
Dl. Buruc C: - Poate cumpărăm şi noi o licenţă pentru programul acela, ca să nu se mai 
închidă după 30 de minute!  
Dna Waas L: – Dacă ne-am limita la mai puţine discuţii în şedinţe, cred că n-ar mai trebui 
să cumpărăm, să ne facem o cheltuială în plus!  
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Dl. Vlad C: - Consiliul Local este for deliberativ! Aici se deliberează proiectele Aradului! 
Stăm aici cât trebuie, nu cât…! 
Dl. primar: - Nu! Nu! Vă rog, nu mai faceţi… 
Dna Waas L: – On line-ul, vă rog! Pentru punctul 18!  
Dl. primar: - Domnule consilier, în primărie nu se stă cât se vrea, unu la mână şi doi la 
mână – este for deliberativ pentru că în cadrul lui există comisiile de specialitate, ca să 
punem lucrurile într-o ordine firească! Vă mulţumesc frumos! Că dumneavoastră nu 
înţelegeţi, asta nu mai este problema noastră! Vă mulţumesc! 
Dna Stepanescu L: - 15 voturi pentru, 6 voturi împotrivă (dl. Stana, dna Săbău, dl. 
Costea, dl. Vlad, dl. Curcanu, dl. Chifa), 2 consilieri nu pot fi luaţi în calcul la vot, pentru 
că nu s-au putut loga pentru moment (dl. Cheşa, dl. Mayer) – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 453 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

  19 
Proiect de hotărâre nr. 436/2022 privind aprobarea mandatării  SC AFI Arad SRL 

pentru și în numele Municipiului Arad să execute obiectivul de investiție ”Lucrări 
de construire pe domeniul public, amenajare intersecție accese rutiere cu Calea 
6 Vânători și Calea Aurel Vlaicu, refacere trotuare, reamplasare stâlpi iluminat 

public și deviere rețea de canalizare pluvială”- inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line, colegii? 
„pentru” toată lumea din on line? 
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 454 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Mulţumim! 
Dl. primar: - O intervenţie! 
Dna Waas L: - Vă rog, domnule primar! 
Dl. primar: - Vreau să vă mulţumesc pentru vot. Să ştiţi că este un proiect despre care 

am discutat, cred că prima dată, cu 
investitorii, noi, la primărie, în anul 2018, pe 
final, 2019 şi mă bucur că s-a ajuns la acest 
moment şi, prin votul dumneavoastră, ei şi-
au asumat ca tot ce înseamnă infrastructura 
acolo, după cum vedeţi, să o facă pe 
cheltuiala lor. Mă bucur că demarează 
lucrările şi că acea zonă care, din păcate, 
de foarte mult timp a rămas în paragină, îşi 
va schimba faţa şi credem că se închide 
astfel un colţ de intersecţie, care nu arăta 

deloc bine. Sperăm să ajungem în acest punct într-un interval de timp mai rapid de cât a 
fost acolo, cu discuţia şi la „Tricoul Roşu”. Sunt cele două zone din oraş, care au rămas 
ca două cicatrici pe obrazul oraşului, din anii nouăzeci şi ceva încoace. Cel de la fostul 
C.P.L. se va rezolva şi prin acest vot şi vă mulţumesc frumos şi dumneavoastră şi, 
evident şi investitorilor, care fac tot efortul financiar. Mulţumesc!  
Dna Waas L: - Mulţumim. Doamne - ajută la cât mai multe!   

20 
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Proiect de hotărâre nr. 437/2022 privind aprobarea Contractului de comodat cu 
privire la predarea mijloacelor fixe și obiectelor de inventar  

către Colegiul Economic Arad – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 455 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

21 
Proiect de hotărâre nr. 441/2022 privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local a 

Municipiului Arad nr. 44/2022, privind aprobarea  documentației tehnico-
economice și a indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiție  
”SF – Amenajare pod pietonal acces Insula Mureș” – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot.  Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 456 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

22 
Proiect de hotărâre nr. 442/2022 privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Municipiului Arad nr. 265/2022 cu privire la aprobarea documentației tehnico–
economice și a indicatorilor tehnico–economici ai obiectivului de investiție 

D.A.L.I. ”Reabilitare împrejmuire cimitir Mureșel” – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Un consilier nu participă la vot. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - 22 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) – 23 
consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 457 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

23 
Proiect de hotărâre nr. 444/2022 privind  modificarea Hotărârii Consiliului Local a 

Municipiului Arad nr. 266/2022 cu privire la aprobarea documentației tehnico – 
economice în faza D.A.L.I. și a indicatorilor tehnico – economici ai obiectivului de 

investiție „Reabilitare capelă funerară și împrejmuire Cimitir Gai”  
– inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Un consilier nu participă la vot. Împotrivă? Abţineri? On 
line?  
Dna Stepanescu L: - 22 voturi pentru, 1 consilier nu participă la vot (dl. Mariş) – 23 
consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 458 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Domnule primar, vă rog! 
Dl. primar: - Aş vrea şi aici să vă mulţumesc pentru vot. Sunt primii paşi, să spunem 
birocratici, pe care îi facem, pe domeniul cimitirelor, împreună cu Gospodărirea 
Comunală, care le au în administrare. Şi în Gai, atât gardul,  cât şi capela de acolo, dacă-
i putem spune capelă şi în Mureşel, gardul de acolo, probabil că va urma şi gardul de la 
Pomenirea. Am spus „paşi birocratici” pentru că ştiţi că hârtiile sunt destul de stufoase la 
noi, vrem să folosim perioada de iarnă, în care nu se poate lucra şi să terminăm 
documentaţiile, astfel încât anul viitor să reuşim să facem investiţiile şi reparaţiile în acest 
domeniu pentru că, după cum ştiţi, există o problemă acolo destul de veche şi o cerinţă 
a oamenilor, îndreptăţită, de a încerca să refacem aceste zone la fel cum ne-am propus 
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în cele mari, respectiv „Eternitatea” şi „Pomenirea”, aleile principale să le reasfaltăm, 
lucru care s-a început la „Eternitatea” şi se va continua la „Pomenirea”. Vă mulţumesc 
frumos!  
Dna Waas L: - Mulţumim! 

24 
Proiect de hotărâre nr. 445/2022 privind  aprobarea documentului strategic 
actualizat ”Strategia de Alimentare cu Energie Termică a Municipiului Arad  

2020-2030” – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Aici avem şi un amendament. Domnule Buruc, vă rog, daţi citire 
amendamentului!  
Dl. Buruc C: - Amendament la proiectul de hotărâre nr. 445/2022, înscris la punctul 24 

a ordinii de zi din data de 31.08.2022 a 
Consiliului Local al Municipiului Arad, 
conform propunerii pentru ordinea de zi. „În 
cuprinsul Strategiei de Alimentare cu 
energie termică a Municipiului Arad 2020-
2030”, forma actualizată se modifică – 
etapizarea investiţiei propuse şi anume: 
„Termenul de realizare etapizată, respectiv 
de punere în funcţiune a investiţiei – unitate 
de incinerarea cu combustibil solid, produs 
din deşeuri nepericuloase, de tip RDF sau 

SRF, declarat pentru 1.07.2029 se modifică în 1.07.2025”. Mulţumesc! 
Dna Waas L: – Mulţumim! Supun la vot amendamentul. Cine este pentru? Împotrivă? 
Abţineri? On line? Grupul USR se abţine? Am înţeles! Domnule Cheşa?  
Dl. Cheşa I: - Pentru! 
Dna Stepanescu L: - 16 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Chifa, dl. Stana, dl. Mayer, dl. 
Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 23 consilieri prezenţi.  
Dl. primar: - Vreau să vă mulţumesc şi aici pentru vot, consilierilor care aţi votat, evident! 
Este necesar, tot la fel, ca prim pas, să existe strategia aprobată, pentru a putea depune, 
fie pe PNRR, fie pe o altă axă deschisă la Ministerul Energiei, documentaţia, pentru a 
putea obţine finanţarea pentru CET-ul mic. Probabil că o să apelez la bunăvoinţa 
dumneavoastră săptămâna viitoare, funcţie de cum termină documentaţiile, să  revenim 
într-o şedinţă de consiliu, să le aprobaţi şi apoi să le depunem la minister, pe PNRR. S-
a deschis finanţarea, ei au pus un termen foarte, foarte scurt şi nu a depus nimeni din 
ţară, l-au prelungit acum, dar nu foarte mult şi noi suntem într-o bătălie contra cronometru 
cu cei cu care  lucrează la documentaţii, pentru a le finaliza. De aceea probabil că o să 
ne întâlnim într-o şedinţă săptămâna viitoare, dacă este cazul şi de îndată, pentru că 
miza este prea mare, ca să ne permitem luxul să o ratăm. Şi ne dorim să depunem 
această documentaţie. De aceea, vă spun încă o dată, mai ales pentru cei care aţi votat, 
zic eu, din inerţie, nu pentru, ci cu abţineri, dacă nu aveam această strategie aprobată, 
nu puteam să mergem mai departe pentru finanţare europeană de retehnologizare a 
CET-ului mic, CET-ul de lângă Micălaca. Vă mulţumesc frumos!  
Dna Waas L: - Mulţumim!  
Dl. Vlad C: - Doar că acum am votat amendamentul, nu hotărârea! 
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Dl. primar: - Mă scuzaţi, n-am auzit! 
Dna Waas L: - Acum supunem la vot întreg proiectul !  
Dl. Vlad C: - Deci, s-a votat amendamentul acum, nu hotărârea!  
Dna Waas L: - Şi domnul primar v-a dat o explicaţie anterioară votului proiectului, care-
i problema? 
Dl. primar: - Da, eu v-am convins şi veţi vota proiectul! Vă mulţumesc! 
Dna Waas L: - Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru?  
Dl. Stana F: - O intervenţie, dacă-mi permiteţi! Ne vom abţine la proiect, dar nu pentru 
că nu am dori să existe o strategie, ci pentru că v-am mai solicitat să luaţi în vedere şi 
realizarea unei investiţii pentru capacităţi de producţie care să producă energie termică 
în cogenerare, alături de curentul electric. Am explicat care sunt avantajele şi am întrebat 
dacă măcar s-a luat în calcul  această variantă atunci când s-a realizat această strategie 
şi n-am primit nici un răspuns. Credeţi-mă că sunt nişte avantaje! Nu mai plătim 
certificatele pentru gazele… 
Dl. primar: - Uitaţi, doamna director, care munceşte săraca şi în concediu, la acest 
proiect, o să vă dea răspunsul, ca să… 
Dl. Stana F: -  Nu a făcut doamna studiul, putea, cine a întocmit studiul, să ia în calcul! 
Dl. primar: - O rog frumos pe doamna director Portaru să vă răspundă dânsa, ca să nu 
consideraţi că este un răspuns politic din partea mea! 
Dna Portaru E: - În Strategie, la pagina 158, poziţia 2, este Bloc energetic 31,2 Mgwati 
electrici, acum… 
Dl. Stana F: - Reprezintă o parte mică din …   
Dna Portaru E: - Da, reprezintă o parte, care se încadrează în 60,98% energie verde, 
avem în lucru… 
Dl. Stana F: - Dumneavoastră aţi pus acolo pentru că se cere ca să primiţi finanţarea, 
să iasă nişte cifre, dar economic era mult mai bine, capacitatea de producţie să fie pe 
bază de cogenerare. 
Dna Portaru E: - Este pe bază de cogenerare, sunt pregătite instalaţiile… 
Dl. Stana F: - O mică parte din tot… 
Dna Waas L: - Lăsaţi-o să vorbească, vă rog! 
Dl. primar: - Măcar din respect pentru o doamnă! Doamne, Dumnezeule, nu avem 
respectul dialogului! 
Dna Portaru E: - O să venim cu acel calcul, pe care îl solicitaţi dumneavoastră, ce vă 
spunea şi domnul primar – avem studiul de fezabilitate pentru aceste capacităţi de 
producţie, care respectă, în totalitate, cerinţele din legislaţia specifică şi din directivă şi 
respectă şi cerinţele din ghid. Aceste instalaţii sunt prevăzute să funcţioneze iniţial cu 
gaz, pentru că este la nivel european această decizie şi sunt pregătite pentru a utiliza ca 
şi combustibil – hidrogenul. Acolo este, în funcţie de numărul de ore de funcţionare a 
instalaţiei, în funcţie de cererea de energie termică la nivelul localităţii,  sunt calculate 
aceste procente şi ponderea este energie în cogenerare, pentru că este energie 
considerată verde.  
Dna Waas L: – Mulţumim! Supun la vot. Cine este pentru? 
Dna Stepanescu L: - 16 voturi pentru, 7 abţineri (dl. Stana, dl. Chifa, dl. Mayer, 
dl.Curcanu, dna Săbău, dl. Costea, dl. Vlad).  

S-a adoptat Hotărârea nr. 459 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
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Dl. primar: - Îmi pare rău că nu v-am convins, dar voi insista şi data viitoare.  
Dl. Stana F: - Noi sperăm să se schimbe lucrurile şi să votăm în viitor! 
Dna Waas L: - Votul din on line nu l-am auzit, vă rog să vă exercitaţi dreptul de vot! 
Domnul Cheşa, domnul  Mayer – abţinere, domnul Cheşa ?  
Dl. Cheşa I: - Pentru! 
Dna Waas L: - Mulţumim. Punctul 25 de pe ordinea de zi 

25 
Proiect de hotărâre nr . 374/2022 privind atribuirea denumirii Strada Mihail 

Sadoveanu unei străzi din cartierul Aradul Nou – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? On line? Domnule 
Cheşa?  
Dl. Cheşa I: - Pentru. 
Dna Waas L: – Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. Mulţumim.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 460 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

26 
Proiect de hotărâre nr. 375/2022 privind atribuirea denumirii Strada Socrate unei 

străzi din Zona Industrială Nord – inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? On line? Unanimitate – 23 
consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr. 461 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

27 
Proiect de hotărâre nr. 450/2022 privind rectificarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli al municipiului Arad pe anul 2022 - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Aici avem şi un amendament. Domnule Mariş, vă rog, daţi citire 
amendamentului !  
Dl. Mariş F: - Da. Mulţumesc! Având în vedere Hotărârea Guvernului 1076/2022 privind 

repartizarea sumelor corespunzătoare cotei 
prevăzută la articolul 6 alin. (1) litera e) din 
Legea bugetului de stat pe 2022, nr. 
317/2021 pentru finanţarea instituţiilor 
publice de spectacole din subordinea 
autorităţilor administraţiei publice locale ale 
unităţilor administrativ-teritoriale din judeţe, 
respectiv teatre, opere şi filarmonici; 
Bugetul municipiului Arad se modifică astfel: 
„Se majorează cu suma de 8.636,17 mii lei 
bugetul de venituri al Municipiului Arad 

(sursa de finanţare buget local, cod venit 04.02.06. „Sume repartizate pentru finanţarea 
instituţiilor publice de spectacole şi concerte”), în vederea finanţării transferurilor către 
instituţiile publice de cultură: Teatrul Clasic „Ioan Slavici” Arad şi Filarmonica Arad. Se 
suplimentează veniturile proprii ale bugetului local (sursa de finanţare venituri proprii şi 
subvenţii, din care se finanţează Teatrul Clasic Ioan Slavici Arad, cu suma de 4.336,03 
mii lei în urma repartizării de către Guvern a sumelor prevăzute în HGR nr.1072/2022 şi 
a referatului din partea instituţiei, după cum urmează: cheltuieli de personal – 1.950,03 
mii lei, Bunuri şi servicii – 2.235 mii lei, Alte cheltuieli – 41 mii lei, cheltuieli de capital 110 
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mii lei. Se majorează veniturile proprii ale bugetului local (sursa de finanţare venituri 
proprii şi subvenţii) din care se finanţează Filarmonica Arad cu suma de 4.300,14 mii lei,  
în urma repartizării de către Guvern a sumelor prevăzute în HGR nr. 1072/2022 şi a 
referatului din partea instituţiei, după cum urmează: „Cheltuieli de personal” – 3.580 mii 
lei, „Bunuri şi servicii” – 700,14 mii lei, „Alte cheltuieli” – 20 mii lei „. Mulţumesc. 
Dna Waas L: – Mulţumesc! Supun la vot amendamentul domnului consilier Mariş. Cine 
este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  
Dna Waas L: - Şi acum, tot proiectul. Cine este pentru?  
Dna Stepanescu L: - 21 consilieri pentru, 2 consilieri nu participă la vot (dl. Vlad şi dl. 
Ilioni). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 462 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Dna Waas L: - Domnule primar, vă rog! 
Dl. primar: - Doar o scurtă precizare,  referitor la banii pentru cultură, ceea ce anunţam 
şi public,  mecanismul de cofinanţare, pentru că nu este finanţare integrală a Guvernului, 
prevede ca pentru prima jumătate a anului, respectiv, dacă nu mă înşel, până în 12 
august, noi trimitem la Bucureşti, la Guvern,  ce am cheltuit până în acel moment şi 
primim o sumă de bani. Aceasta este suma pe care aţi regăsit-o în amendament, doar 
că noi am cheltuit peste 7 milioane şi am primit 4 milioane. Noi, în proiectul de rectificare 
de astăzi, din bugetul primăriei, să spunem, am prins bani şi pentru septembrie, salarii, 
la cele două instituţii de cultură şi pentru concertul pe luna septembrie, de tradiţie, al 
Filarmonicii. Au rămas şi aceşti bani acolo şi s-au adăugat şi aceştia, veniţi prin 
amendament, în speranţa ca la sfârşitul anului, atunci este etapa a doua, de asemenea, 
noi transmitem Guvernului cheltuielile efectuate şi retrospectiv să primim, sperăm noi, o 
sumă cât mai mare de bani, cel puţin măcar în proporţia în care am primit acum. De 
aceea, am transmis celor două instituţii de cultură şi o fac şi public, să aibă o oarecare, 
cum să spun, moderaţie în a cheltui banii pentru că ei sunt parte tot din bugetul primăriei 
şi nu ne scăldăm în bani în perioada aceasta. Încercăm să menţinem toate evenimentele 
de tradiţie, dar acest supliment, dacă-l putem numi aşa, el nu este supliment, nu este 
decât puţin peste jumătate din cât am cheltuit în prima jumătate a anilor din total buget 
pentru jumătatea de an pentru cultură. Prin urmare, este, până la urmă, un efort al 
comunităţii şi un efort al Guvernului, bani de la Guvern care au plecat tot de la 
comunitate, ca să fim sinceri! Cam acesta este mecanismul. Vă mulţumesc frumos!  
Dna Waas L: - Mulţumim frumos şi noi!  

28 
Proiect de hotărâre nr. 438/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 

ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad 
 din 12 aprilie 2022 - inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 463 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

29 
Proiect de hotărâre nr. 439/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 
ședinței publice extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 13 mai 

2022 - inițiativa primarului 
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Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 464 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

30 
Proiect de hotărâre nr. 440/2022 privind aprobarea procesului-verbal/stenogramei 
ședinței publice ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad din 25 mai 2022 

- inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? On line?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 465 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 

31 
Informări privind activitatea operatorilor economici de sub autoritatea Consiliului 

Local al Municipiului Arad 

S-a luat la cunoştinţă.  

32 
Notificări diverse, corespondență adresată Consiliului Local al Municipiului Arad 

 

33 
Interpelări, întrebări, petiţii, declaraţii politice şi alte probleme supuse atenţiei 

Consiliului Local al Municipiului Arad 

(n.n. Se revine asupra acestui punct).  
Dna Waas L: - Mai avem un punct, ultimul – 34 de pe ordinea de zi, care a fost introdus 
ulterior  

34 
Proiect de hotărâre nr. 451/2022 privind modificarea Anexei 1 la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Arad nr. 313 din 25 mai 2022 privind aprobarea 
proiectului „Renovare energetică a blocurilor de locuințe din Municipiul Arad 

(Cererea nr. 5)”,  a cheltuielilor aferente acestuia și a Descrierii sumare a 
investiției, în vederea finanțării în cadrul Planului Național de Redresare și 

Reziliență, Componenta 5 – Valul Renovării, Axa 1 — Schema de granturi pentru 
eficiență energetică și reziliență în clădiri rezidențiale multifamiliale, Operațiunea 
A.3 — Renovarea energetică moderată sau aprofundată a clădirilor rezidențiale 
multifamiliale, Apelul de proiecte PNRR/2022/C5/1/A.3.1/1- inițiativa primarului 

Dna Waas L: - Supun la vot. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Dna Stepanescu L: - Unanimitate – 23 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr. 466 a Consiliului Local al Municipiului Arad. 
Revenire punctul 16 

Dna Waas L: - Înainte să dăm citire rezultatului votului aş vrea doar să mai menţionez 
că în cuprinsul hotărârii se va corecta numărul membrilor consiliului de administraţie de 
la 3 la 2. Supun la vot această corectare. Cine este pentru? Împotrivă?  
Dna Săbău D: - Amendament! 
Dna Stepanescu L: - Da. Amendament! Observaţia domnului consilier Vlad este corectă 
şi justificată şi am apelat la doamna consilier să-l propună ca amendament.  
Dna Waas L: - Deci supun la vot amendamentul! 
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Dna Stepanescu L: - Din 3 membri, să rămână 2!  
Dl. primar: - Nu ar trebui şi pe comisii? 
Dna Stepanescu L: - Nu. Este doar o corectare materială!  
Dna Waas L: – Da. Revenind la amendament, supun la vot 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? Unanimitate – 23 consilieri prezenţi. 
Vă rog, daţi citire rezultatului votului ! 

Rezultat vot secret 

16 
Proiect de hotărâre nr. 403/2022 privind mandatarea reprezentaților Consiliului 

Local al Municipiului Arad în Adunarea Generală a Acționarilor pentru 
desemnarea membrilor consiliului de administrație la SC Recons SA Arad – 

inițiativa primarului 

Dna Waas L: - vă rog, doamna consilier! 
Dna Vornicu D: - Astăzi, 31 august 2022,  în cadrul 
şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Arad,  
Comisia de Validare,  în conformitate cu prevederile 
Regulamentului  de organizare şi funcţionare a Consiliului 
Local,  a exercitat sub responsabilitatea sa operaţiunile 
privind votul secret desfăşurat pentru mandatarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Arad în 
Adunarea Generală a Acţionarilor pentru desemnarea 
membrilor consiliului de administraţie la SC Recons SA, 
Comisia a consemnat următoarele rezultate: consilieri 
prezenţi la şedinţă – 23, buletine de vot distribuite – 21. 
Membrii propuşi au obţinut următoarele rezultate: Vârtaci 
Lili Cristina – 15 voturi pentru,  domnul Niţă Daniel-Octavian 
– 15 voturi pentru. 
Dna Stepanescu L: - Mai sunt prevederi care trebuie 

votate prin vot deschis,  alineatul 2 şi articolul 2. Vă rugăm, doamna consilier, să supuneţi 
la vot!  
Supun la vot ceea ce ne-a comunicat doamna Lilioara Stepanescu.  
Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  
Dna Stepanescu L: - USR pentru? Împotrivă? 16 voturi pentru şi 7 împotrivă (dl. Chifa, 
dl. Stana, dl. Mayer, dl. Curcanu, dl. Costea, dna Săbău, dl. Vlad) – 23 consilieri prezenţi.  
Dna Waas L: - Mulţumim!  Mai avem 

33 
Interpelări, întrebări, petiţii, declaraţii politice şi alte probleme supuse atenţiei 

Consiliului Local al Municipiului Arad 

Dna Waas L: - Sunt întrebări? 
1 

Dl. Vlad C: - Da, eu aş avea o intervenţie. Nu ştiu dacă s-a făcut recepţia la ceasul de 
deasupra primăriei, care se află aici jos? Cele trei cadrane sunt vopsite la pistol şi 
autocolantate cu plastic. Aşa ceva nu rezistă! Degeaba daţi ochii peste cap!  Aşa ceva 
nu rezistă şi nu justifică suma pe care am dat-o pe reparaţia respectivă. Deci, există 
tehnologie – vopsire în câmp electrostatic pentru intemperii ş.a.m.d. În acei doi ani, fiind 
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negre, cadranele se vor încălzi şi autocolantarea cu plastic se va coji jos şi va trebui ca 
din nou să facem reparaţii. Deci, dacă nu s-a făcut recepţia, vă rog să luaţi ceva măsuri 
în direcţia acesta, iar dacă s-a făcut, data viitoare să încercaţi să găsiţi nişte specialişti 
care să facă recepţia.  

2 
Am votat astăzi atribuirea unor locuinţe pe strada Tarafului. V-aş ruga, domnule primar, 
să faceţi seara nişte ronduri pe acolo. Zona respectivă este un ghetou şi un dezastru. De 
ani de zile, Primăria mută acolo oameni de diferite categorii sociale, de diferite 
provenienţe şi a creat o zonă de conflict mizerabilă şi lipsită de securitate pentru cetăţeni. 
Va trebui cumva să găsim noi, Consiliul, împreună cu dumneavoastră, o soluţie pentru 
zona respectivă. Deci, se face foc în stradă, seara, acolo! Scot oamenii afară butoaie şi 
fac foc în ele. Distrug balcoane, distrug clădiri. Mai ales că se face acea investiţie pe 
fonduri în zona respectivă, ce o să se întâmple cu ea? Zona respectivă este o creaţie a 
acestei administraţii şi va trebui să găsiţi o soluţie pentru ea şi pentru cetăţenii din zonă! 
Vă mulţumesc.  
Dna Waas L: - Mai sunt şi alte întrebări? Vă rog!  

3 
Dl. Stana F: - Aş dori să întreb, având în 
vedere situaţia binecunoscută a 
accesului pe Stadionul UTA, dacă cei 
responsabili din aparatul executiv pot să 
ne spună cât ar costa să fie suplimentate 
porţile cu turnicheţi. Care, acum se pare 
că sunt insuficiente având una sau două 
la peluza gazdă şi peluza a doua şi, 
eventual, o poartă care să permită 
accesul separat pentru galeria oaspete. 
Nu cred că este o sumă foarte mare şi 
dacă puteţi, domnule primar, să-i 
întrebaţi, să vină cu un răspuns. Probabil că cei de la Recons s-ar pricepe singuri să le 
monteze şi să îmbunătăţim situaţia. Mulţumesc!  
Dl. primar: - Am înţeles. O să trimit spre Recons să ia în socoteală, ca să spunem aşa, 
ce presupune. Mulţumesc frumos!  
Dna Waas L: - Mai sunt? 

4 
Dl. Costea I: - Da. Dacă-mi permiteţi – În Secţiunea IV-a a Regulamentului Consiliului 
Local, dacă-mi permiteţi impertinenţa – la articolul 28,  scrie aşa: „Succesiunea etapelor  
de dezbatere a proiectelor de hotărâre este următoarea: prezentarea pe scurt a 
proiectului, dacă este cazul, prezentarea raportului comisiei de specialitate de către 
preşedinte, susţinerea raportului compartimentului precum şi, al patrulea punct – 
dezbaterea propriu-zisă, în Consiliul Local, nu în comisii! În Consiliul Local se dezbat 
proiectele de hotărâri, în comisii, în cazul în care există probleme sau există anumite 
soluţii, care nu au fost trecute în proiectul de hotărâre pot fi expuse de către preşedintele 
de şedinţă. Aceasta face parte din Regulamentul Consiliului Local, asta în atenţia 
următorului preşedinte care va urma.   
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Dl. primar: - Cu marea rugăminte, dacă 
aveţi capacitatea de a nu vă repeta, ceea ce 
spuneţi o dată în comisii, pentru că nu sunt 
publice, să reiteraţi din nou în plen, ca să fie 
cât mai publice, şi apoi, dacă aţi putea să nu 
vă dedublaţi între  dumneavoastră pe 
acelaşi subiect! Din respect pentru 
colegi! Mulţumesc frumos! Acesta este 
răspunsul meu!  
Dl. Costea I: - Problema nu este la nivel de 
ce înseamnă expunere publică! Problema 
este la nivel de colegi, de consiliu, adică, 

într-o comisie sunt 7, 5, 3 consilieri şi în cadrul acestui consiliu sunt 23! Restul colegilor 
din celelalte comisii nu ştiu ce se dezbate în comisie, la fel cum nu ştie, se pare, nici 
preşedintele de şedinţă! 
Dl. primar: - Cu tot respectul, aici sunteţi într-o eroare ! Pentru că, la Arad, subiectele, 
dacă le putem spune aşa, de pe ordinea de zi, nu se dezbat în comisii doar unele, pe 
domeniul acelei comisii, respectiv, nu ştiu,  PUZ-urile, doar la Comisia de urbanism, cele 
de cultură, doar la Comisia de cultură, după cum aţi putut constata, toată ordinea de zi 
se dezbate şi se votează punct cu punct în toate comisiile. Prin urmare, afirmaţia 
dumneavoastră că doar 3 sau 5 colegi au cunoştinţă de acele proiecte, nu este corectă! 
Vă mulţumesc!  
Dna Waas L: - Dacă nu mai sunt alte întrebări… 
Dl. Chifa I: - Mai am eu! Eu! 
Dna Waas L: - Vă rog! 

5 
Dl. Chifa I: - Domnule primar, de data aceasta, pe tema transportului public. Vreau să 
vă supun atenţiei o problemă pe care noi, grupul USR, am mai ridicat-o cu diverse ocazii 
– aş vrea să ştiu dacă Primăria, A.D.I. Transport, C.T.P. - ul are în vedere demararea 
unui proiect pilot privind înfiinţarea unor linii dedicate transportului elevilor ? Mulţumesc!  
Dl. primar: - Nu ar fi ceva foarte complicat, ştiu că s-a mai discutat, în alte părţi se 
practică, cel mai mult îmi doresc acum să se clarifice la nivel legislativ şi discuţiile sunt 
în toi, în momentul de faţă, cine suportă finanţarea transportului gratuit al elevilor, pentru 
că este un ping-pong între administraţie locale şi Ministerul Educaţiei, acte normative 
care, uneori, nu sunt clare. Noi chiar am câştigat un proces, nu de mult, prin care să ne 
recuperăm nişte bani de la Ministerul Educaţiei şi aş propune, dacă sunteţi de acord, ca 
la momentul la care ştim exact cine finanţează, cât şi cum, să ne aplecăm serios pe o 
astfel de idee. Dacă se dovedeşte că pentru trafic şi pentru elevi este mai practic, nu 
cred că avem nici o problemă. Mulţumesc frumos! 
Dl. Chifa I: - Da. Mulţumesc! 
Dna Waas L: - Mulţumim! Se pare că nu mai sunt şi alte intervenţii. Declar şedinţa 
închisă! Să aveţi o zi minunată!(n.n. şedinţa s-a încheiat la ora 11,36). 
Red./Dact. PC/PC Verif. C.M. 
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